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Referent: Karsten Friis

Dagsorden:

1. Depotvandring – besigtigelse af depotrun i både gammel og ny hal

2. Fastsættelse af endelig dagsorden

3. Godkendelse af seneste referat fra mødet den 29/11 2017

4. Næste møde

5. Økonomi

6. Nyt fra Folkeoplysningsudvalget.

7. Bordet rundt.

8. Opfølgningslisten

9. Eventuelt

1 Depotvandring
Alle 5 depotrum blev besigtiget. Uffe udsender rapport med konklusionerne.

2 Fastsættelse af endelig dagsorden
Dagsorden som skrevet ovenfor vedtaget.

3 Godkendelse af seneste referat
Referatet fra mødet den 29. november 2017 godkendt med følgende kommentarer:

Afsnit 6.8 afsnit 2: Det bør præciseres, af spinning-tiderne skal lægges i booksys, og tiderne 
skal søges hos Tina Eckhaus.
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Afsnit 6.4 afsnit 4: Gert Olsen har efter mødet fået oplyst af Troels, at der findes 2 typer brikker. 
De brikker, som foreningerne har, aktiverer ikke alarmen ved 3 strøg. Men f.eks. Jesper Horsters 
brik har denne funktion.

4 Næste møde
Aftalt til onsdag den 30/5 kl. 17:30 i mødelokalet i Ny Måløvhal. 

5 Økonomi
Tom uddelte og kommenterede regnskab for 2017. Der er brugt små 100.000kr mindre end 
budgetteret, hvilke primært skyldes, at det ikke har være muligt at prikke fodboldbanerne i 
efteråret pga. den megen regn.

Brugerrådspuljen er overskredet med 3.000kr, da folie til vinduerne i Ny hal blev dyrere end 
anslået.

6 Nyt fra folkeoplysningsudvalget
Der har været afholdt konstituerende møde. De politikere, der er blevet valgt ind i Kultur- og 
Fritidsudvalget – og dermed også de som er blevet udpeget til folkeoplysningsudvalget – har ikke 
megen erfaring i området. Så der er behov for en oplæringsproces.

Jens Overgaard orienterede på FU-mødet om arbejde med budget 2019 og overslagene til 2020 og 
2021. Det ser desværre ikke ud til at kultur- og fritidsområdet er fredet for besparelser denne gang. 

7 Bordet rundt.

7.1 Senioridræt.
Foreningen er meget tilfredse med renoveringen af musikanlægget i Ny Måløvhal.

Generalforsamlingen afholdes i år den 20. maj.

7.2 Klubben
Jens Horster beklagede, at de projekttimer, som klubben havde søgt om aftenen ikke var blevet 
bevilget.

7.3 Lokalmotion
De tre spinningcykler, som ikke virker, må meget gerne fjernes fra rummet, da de bare står og 
fylder op.

Der er et meget stort ønske om udskiftning af cyklerne.

7.4 MIF
Også MIF har et stort ønske om at få skiftet cyklerne ud. Der er 16 stk., og de er nu mindst 13 år 
gamle. Det er vigtigt, at nye cykler er robuste, da de bliver brugt meget. Tom lovede at undersøge 
mulighederne.

Gert Olsen gjorde i den forbindelse opmærksom på, at Velux-fonden har mange penge at dele ud 
af, og de er målrettet aktiviteter for +60årige. Selv om der er personer under 60 år, der også 
bruger cyklerne, så kan man godt forsvare at sende en ansøgning til Velux-fonden på nye cykler.

Uffe henstillede til, at skolen tænker på, at der komme fritidsbrugere efter kl. 16, når skolen 
afholder fodbold-stævner over flere dage. Sidst var depotrummene fyldt med alskens udstyr.

MIF henstiller også til, at opslag, plakater, bannere og lignende fjernes når aktiviteterne er 
afsluttede. F.eks. hænger der stadig et fyrværkeri-banner efter MB’s nytårssalg.

Igen henstilles der til, at Cafeen ikke benyttes som omklædningsrum, hvor tasker, tøj, sko og andet 
ligger og flyder overalt.

MIF tilbyder at lave planer over depotrummene, således at alle kan se, hvorledes rekvisitterne bør 
stå. 

MIF er, som lovet, gået i gang med at vedligeholde de indendørs planter i Cafeen og mødelokalet.

Sodavandsskabet i køkkenet virker ikke. Tom undersøger, om det kan repareres.

MIF har haft stor succes med den nye portal: ”skolenivirkligheden.dk”. Måløvhøj skole havde 
allerede gjort brug af flere af de tilbud, som foreningen havde lagt ind, f.eks. floorball og sjipning.  
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7.5 Ballerup Idrætsby
Musikanlæg i Ny Hal er blevet renoveret, så det ikke længere er nødvendigt at betjene det i 
depotrummet. Faktisk må man ikke pille ved anlægget! Forbindelsen fra egen musik-enhed 
(iPhone eller lignende) gøres med bluetooth eller et specielt kabel, som Tom udleverede på mødet.

Tom pointerede, at alle mangler ved bygninger, veje, beplantninger og lignende skal gøres via 
app’n: Borgertip. Det gælder også f.eks. mangelfuld rengøring og defekt belysning. Husk i øvrigt, 
at kommentarfeltet altid skal udfyldes.

7.6 Judo
Judo-måtterne må ikke anvendes af brugere med sko. Det ser ud som om skolen har haft 
undervisning i kampsport, hvor måtterne er blevet brugt af elever med sko.

Skabene i gangen vil ikke blive udstyret med klubnavn, da det vil kunne anspore til indbrud.

7.7 Måløv badminton Club (MBC)
Klubben har flere gange lånt Fritidsklubbens lokaler ifm. stævner i weekenden. Det har været en 
stor succes, så MBC takker mange gange.

7.8 Skolen
Skolen vil meget gerne have, at springgraven og løbebanen er klar til foråret.

8 Opfølgningslisten
Listen blev gennemgået under mødet. Listen er ajourført og nye punkter, opstået under mødet, er 
tilføjet.

9 Eventuelt
Der er møde om en planlagt legeplads mellem hallerne dels den 13/3 ved borgermøde i Måløv og 
dels den 15/3 i brugerrådet.

Tom Brinchmann sørgede for dejligt smørrebrød med øl/vand fra Bowlingbanen.

 Ønskeliste for investeringer i Måløv Idrætspark
Loftslys i ny Måløvhal flyttes så det passer med badminton banerne

Bedre gadebelysning af området.

Parkourstativ placeres på den lille græstrekant ved barfodsrummet

Trafiksanering af cykelsti gennem området.

Sammenbygning af hallerne

Flere ribber i barfodssalen

Styrketræningslokale

Nyt skab til Badminton i depotet i Gl. Hal

Boldbur til MB’s fodbolde

Nyt lydanlæg i Gl. Hal

Sammenkobling af lydanlægget i Gl. og Ny Hal

Nyt TV i Cafeen i Ny hal


